
 
 
 
 
 
 
Besluitenlijst raadsvergadering Overbetuwe d.d. 15 april 2014 
 
 
Aanwezig: De dames E. van Balen, H. van Brakel-Huijgen, I. Janssen-Huijs, G. Koopmans-Jacobs, 

D. Kloosterman-van Kamperdijk, I. de Pagter, J. Rouwenhorst en J. Versluis en de heren 
M. van Baak, J. van Baal, R. Beune, L. Consoli, J. van Dam, R. Eefting, E. Elbers, R. van 
Hoeven, W. Hol, H. Krijgsman, M. Langeveld, F. van der Linden, M. Markus, R.Mooij, 
J.J.M. van den Moosdijk, H.J. Mulder, A. Noordermeer, B.A. Ross, H.W.G.M. Vreman, 
G.J.M. op de Weegh en A.J. van den Brink (griffier) en A.S.F. van Asseldonk (voorzitter).  

 
Afwezig: De heer  N. van Binsbergen. 
 
Ook aanwezig:  De wethouders F.M.J. van Rooijen en F.H.G.M. Witjes en secretaris Th.M.M. Hoex. 
 
 
 

Nr. Onderwerp Besluit 

1. Opening. De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. 
Stemmingsnummer. 1, dhr. Mooij 
 

2. A. Vragenuur 
B. Vaststelling agenda 

C. Spreekrecht 
 

A. Vragenuur: 
Voor verslag vragenuur zie bijlage 1. 
 
B. Vaststelling agenda: 
CDA verzoekt de agendapunten 12, 13 en 14 van de agenda te 
halen. 
Ook hebben zij een motie over HdG/P&R garage die zij deze 
avond willen behandelen. 
BBO dient ook een motie in over voortgang werkzaamheden 
aan de zogenaamde slingertunnel die zij deze avond willen 
behandelen. Zij steunen het verzoek van de CDA om de 
agendapunten 12, 13 en 14 van de agenda af te handelen. 
De voorzitter stelt voor de motie van CDA te behandelen als 
agendapunt 16 en de motie van BBO als agendapunt 17, 
waarmee de raad akkoord gaat. 
CDA geeft aan dat punt 12 een warrig voorstel is waarnaar nog 
goed en zorgvuldig gekeken moet worden. 
Punt 13 nu niet behandelen heeft geen enkel financieel risico. 
Wat punt 14 betreft menen zij dat als er geen parkeergarage 
komt er ook geen parkeervoorzieningen noodzakelijk zijn. 
Wethouder Van Rooijen deelt mee dat hij agendapunt 12 ook 
liever eerst in een voorronde aan de orde had gehad.  
De punten 13 en 14 kunnen uitgesteld worden, zodat dit 
binnenkort behandeld kan worden door een nieuw college. 
CU en GL menen dat punt 14 beter behandeld kan worden 
zodra een nieuw collegeprogramma bekend is. 
Wethouder Witjes geeft aan dat bij uitstel van punt 14 aan de 
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indieners van zienswijzen geïnformeerd moet worden wat 
hiervan de consequenties zijn. 
PvdA en GBO zien geen inhoudelijke redenen om de punten 13 
en 14 van de agenda te halen. 
De voorzitter brengt de verzoeken van het CDA in stemming, 
waarvan de uitslagen luiden: 
Agendapunt 12: 
voor: de dames Van Balen, Van Brakel-Huijgen, Kloosterman-
van Kamperdijk, De Pagter, Rouwenhorst en Versluis en de 
heren Van Baak, Van Baal, Beune, Consoli, Van Dam, Eefting, 
Elbers, Van Hoeven, Hol, Krijgsman, Langeveld, Van der 
Linden, Markus, Mooij, Van den Moosdijk, Mulder, 
Noordermeer, Ross en Op de Weegh; 
tegen: de dames Janssen-Huijs en Koopmans-Jacobs en de 
heer Vreman;  
zodat dit verzoek met 25 stemmen voor en 3 stemmen tegen is 
aangenomen. 
Agendapunt 13: 
voor: de dames Van Balen, Van Brakel-Huijgen, Kloosterman-
van Kamperdijk, De Pagter en Versluis en de heren Van Baak, 
Van Baal, Beune, Consoli, Van Dam, Eefting, Van Hoeven, Hol, 
Krijgsman, Langeveld, Van der Linden, Markus, Van den 
Moosdijk, Mulder, Noordermeer, Ross en Op de Weegh; 
tegen: de dames Janssen-Huijs, Koopmans-Jacobs en 
Rouwenhorst en de heren Elbers, Mooij en Vreman;  
zodat dit verzoek met 22 stemmen voor en 6 stemmen tegen is 
aangenomen. 
Agendapunt 14: 
voor: de dames Van Balen, Van Brakel-Huijgen, Kloosterman-
van Kamperdijk, De Pagter en Versluis en de heren Van Baak, 
Van Baal, Beune, Consoli, Van Dam, Eefting, Van Hoeven, Hol, 
Krijgsman, Langeveld, Van der Linden, Markus, Van den 
Moosdijk, Mulder, Noordermeer, Ross en Op de Weegh; 
tegen: de dames Janssen-Huijs, Koopmans-Jacobs en 
Rouwenhorst en de heren Elbers, Mooij en Vreman;  
zodat dit verzoek met 22 stemmen voor en 6 stemmen tegen is 
aangenomen. 
 
C. Spreekrecht 
De heer De Leeuw houdt namens CVBO een pleidooi tot 
afwijzing van de slingertunnel en de parkeervoorzieningen nabij 
Elst Centraal. 
De heer Van Lynden ziet af van inspreken vanwege het niet 
behandelen van punt 12 deze avond. 
 

3. Vaststelling besluitenlijsten 

raadsvergaderingen van 
26 en 27 maart 2014. 
 

De besluitenlijsten worden conform voorstel vastgesteld. 
 

4. Ingekomen stukken en 
mededelingen. 
 

Deze lijst wordt conform voorstel voor kennisgeving 
aangenomen. 

5. A.  Benoeming commissie   
onderzoek 
geloofsbrieven 

Komt te vervallen. 
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raadsleden en 
kandidaat 

      wethouders  
B.  Stemming, benoeming 

en afleggen eed of 
belofte wethouders. 

 

6. Onderzoek 
geloofsbrieven/benoeming 
raadsleden, en afleggen 
eed of belofte door 
raadsleden. 
 

Komt te vervallen. 

7. Benoeming burgerleden. 
 

Voor de agendapunten 7, 8, 9 en 11D is een overzicht van 
kandidaten gemaakt (Bijlage 2). 
 
Dit voorstel wordt bij acclamatie door de raad aangenomen. 
 

8. Benoeming waarnemend 
raadsvoorzitter, tevens 

voorzitter raadspresidium. 

 

Dit voorstel wordt bij acclamatie door de raad aangenomen. 

9. Benoeming 
voorrondevoorzitters. 
 

VVD doet de suggestie om mevr. Rouwenhorst te benoemen 
tot waarnemend voorzitter van het presidium. 
Dit voorstel wordt bij acclamatie door de raad aangenomen. 
 

10. A. Benoeming van 2 
interne leden en 
voorzitter (met 
afleggen eed door 
voorzitter) in de 
Rekenkamer, leden 
Euregio en 
Auditcommissie. 

B. Benoeming leden 
Commissie Ruimtelijke 
Kwaliteit 

 

A. Benoeming voorzitter Rekenkamer: 
BBO vindt het vreemd dat de PvdA na de termijn voor 
inschrijving kandidaten nog met een kandidaat is gekomen voor 
intern lid van de Rekenkamer. 
 
De voorzitter constateert dat de raad bij acclamatie de heer Van 
Vugt heeft benoemd tot voorzitter van de Rekenkamer.  
De heer Van Vugt legt vervolgens de eed af om als voorzitter 
van de Rekenkamer te kunnen functioneren. 
 
A. Benoeming 2 interne leden Rekenkamer:  
Na een schriftelijke stemming  zijn benoemd mevr. Martijn-
Vermeulen en de heer Beune. 
 
B. Benoeming leden Commissie Ruimtelijke Kwaliteit: 
De raad besluit bij acclamatie conform het voorstel van het 
college van burgemeester en wethouders. 
 

11. A. Vaststellen van de 60
e
 

tot en met de 68
e
 

wijziging CAR/UWO. 
B. Delegatiebesluit 

werkgeverschap raad 
gemeente Overbetuwe 
2014  

C. Vaststellen 
“Verordening 
werkgeverscommissie 
gemeente Overbetuwe 

De voorstellen onder A, B en C worden conform voorstel 
aangenomen door de raad. 
 
De raad besloot bij acclamatie tot benoeming van 4 leden voor 
de werkgeverscommissie conform voorstel 11D. 
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2014” 
D. Benoeming leden 

werkgeverscommissie. 

12. Afwijzing verzoek om 
herziening 
bestemmingsplan 
Ooijhuizensestraat 2, 
Randwijk. 

Van agenda gehaald. 

13. Verklaring van geen 
bedenkingen voor 
perronvoorzieningen 
station Elst. 

Van agenda gehaald. 

14. Uitwerkings- en 
aanwijzingsbesluit en 
diverse verkeersbesluiten 
voor parkeermaatregelen 
stationsomgeving Elst. 

Van agenda gehaald. 

15. Ter kennisname stukken: 
A. Evaluatie Park 

Lingezegen februari 
2014 

B. Boerderij Lingezegen – 
inzet participatiebanen, 
verzoek Driestroom 

 

CDA maakt zich zorgen omtrent de regeling van staatsteun aan 
Boerderij Lingezegen. Zij willen 15B daarom via het presidium 
aan de orde stellen in een voorronde. 
VVD vindt de ontwikkeling van Park Lingezegen heel belangrijk 
en vindt het daarom vreemd dat de raad geen enkele mening 
heeft gegeven over deze evaluatie.  
PvdA maakt zich ook zorgen over het participatiebudget bij 
boerderij Lingezegen. 
Wethouder Van Rooijen geeft aan dat het college tevreden was   
over de evaluatie van Park Lingezegen. Duidelijk is dat de 
boerderij het park kan versterken. 
Hij geeft aan dat het participatiebudget zeker niet zal worden 
overschreden. Het is duidelijk dat het college hier binnen de 
kaders werkt, terwijl de vertrouwelijke stukken bij de Griffie ter 
inzage liggen. 
De voorzitter constateert dat de raad akkoord gaat met 
doorgeleiding van deze stukken naar het presidium voor 
verdere behandeling in een voorronde. 
 

16. Motie CDA (bijlage 3) CU wil informatie over voortgang onderzoek reparatie 
bestemmingsplan HdG. 
CDA licht de motie toe. Zij beogen hiermee geen nadelige 
situatie voor de burgers te veroorzaken. Er zal een “pas op de 
plaats” moeten komen voor HdG en P&R garage. 
 
Er volgt een schorsing van ± 5 minuten. 
 
Wethouder Van Rooijen is het eens met deze motie.  
Er wordt nog gewerkt aan het onderzoek of het 
bestemmingsplan HdG gerepareerd kan worden. 
Hij geeft aan dat de gemeente Overbetuwe een betrouwbare 
overheid moet zijn. 
CDA merkt op dat betrouwbaar naar je inwoners heel belangrijk 
is. 
 
De voorzitter brengt de gewijzigde motie in stemming, waarvan 
de uitslag luidt: 
voor: de dames Van Balen, Kloosterman-van Kamperdijk, De 
Pagter en Versluis en de heren Van Baak, Van Baal, Beune, 
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Consoli, Van Dam, Eefting, Van Hoeven, Hol, Krijgsman, 
Langeveld, Van der Linden, Markus, Van den Moosdijk, Mulder, 
Noordermeer, Ross en Op de Weegh; 
tegen: de dames Van Brakel-Huijgen, Janssen-Huijs, 
Koopmans-Jacobs en Rouwenhorst en de heren Elbers, Mooij 
en Vreman; 
zodat deze motie met 21 stemmen voor en 7 stemmen tegen is 
aangenomen. 
 

17. Motie BBO (bijlage 4) 

 
BBO licht de motie toe. Zij menen dat gekozen moet worden 
voor de meest voordelige en veilige optie, dus een rechte 
tunnel. 
 
Er volgt een schorsing van ± 5 minuten om de ingediende motie 
enigszins te wijzigen. 
 
VVD deelt de opsomming van de argumenten in deze motie 
niet. Zij kunnen leven met het dictum bij deze aangelegenheid. 
CU zijn tegen deze motie vanwege de toonzetting, die te 
negatief en te suggestief is. 
GBO ziet de zin van deze motie niet. 
BBO meent dat de werkzaamheden stil gezet moeten worden. 
Wethouder Van Rooijen geeft aan dat deze motie uitvoerbaar 
is. Hij geeft ook aan dat er een bestaande realiteit is dat Elst 
Centraal al een project in uitvoering is. 
CDA geeft aan dat realiteit is dat Heinz nog steeds niet 
getekend heeft en dat er ook nog diverse zaken onder de 
rechter zijn. 
 
De voorzitter brengt de motie in stemming, waarvan de uitslag 
luidt: 
voor: de dames Van Balen, Kloosterman-van Kamperdijk, De 
Pagter en Versluis en de heren Van Baak, Van Baal, Beune, 
Consoli, Van Dam, Eefting, Van Hoeven, Hol, Krijgsman, 
Langeveld, Van der Linden, Markus, Van den Moosdijk, Mulder, 
Noordermeer, Ross en Op de Weegh; 
tegen: de dames Van Brakel-Huijgen, Janssen-Huijs, 
Koopmans-Jacobs en Rouwenhorst en de heren Elbers, Mooij 
en Vreman; 
zodat deze motie met 21 stemmen voor en 7 stemmen tegen is 
aangenomen. 
  

18. Sluiting. 
 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.50 uur. 

 
Aldus vastgesteld ter openbare vergadering van 20 mei 2014 
 
 
 
DE RAAD VOORNOEMD 
 
 
De griffier,     De voorzitter, 
 
 
Drs. A.J. van den Brink    Drs. A.S.F. van Asseldonk. 
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Bijlage 1: 
 
Verslag vragenuur :  
15 april 2014 
 
Nr Vraag nr. Afzend

er 
Ingediend Onderwerp Port.houder 

Primaat afd. 
Beknopt antwoord 

1. V-14-06 CDA J. 
Versluis 

Ongevallen 
Tielsestraat 
Valburg 

F. Witjes Burgemeester Van Asseldonk geeft 
aan dat hij als portefeuillehouder 
openbare veiligheid direct wordt 
geïnformeerd over een incident met 
behoorlijke impact. Over ongevallen 
zoals hier wordt bedoeld wordt hij in 
een later stadium geïnformeerd. 
Wethouder Witjes geeft aan dat ter 
plekke de bebording goed is. Wel zal 
er overleg plaatsvinden met de 
provincie voor betere suggesties, 
zodat er een betere situatie ter plekke 
zal komen. 
 

 

Melding mondelinge vraag voor het vragenuur 
 
Vraagnummer:                       V-14-06 
 
Registratienummer: 
 
Datum raadsvergadering:  15-04-2014 
 
Onderwerp:   Ongevallen Tielsestraat Valburg 
 
Naam indiener:  Jackie Versluis, CDA 
 
 
Aan de voorzitter van de raad. 
 
Aanleiding 
Afgelopen zaterdag, 12 april 2014, vond op de Tielsestraat te Valburg, ter hoogte van het Wethouder 
Timmermanpark een ongeluk plaats. Dit was een tweede ongeluk in een half jaar tijd. Bij de ongelukken 
waren drie auto’s en een fietser betrokken.  
De Tielsestraat, ter hoogte van het Wethouder Timmermanpark, is een eenrichtingsweg vanuit de richting 
Herveld. Beide ongelukken zijn gebeurd omdat een automobilist tegen het verkeer in reed. Daarbij werd 
dus het eenrichtingsverbod genegeerd. 
Vanuit het dorp wordt regelmatig geconstateerd dat tegen het inrichtingsverbod wordt ingereden door 
automobilisten en fietsers. Zowel aan de zijde van de Tielsestraat alsmede de Kerkstraat, ter hoogte van 
het Wethouder Timmermanpark. 
 
Vragen 
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1. Wordt het College van ongelukken als deze op de hoogte gebracht (door de Politie)? 

Zo ja, welke acties onderneemt het College op dergelijke meldingen? 
Zo nee, is het College van mening dat goed zou zijn om dergelijke meldingen wel te krijgen? 
 

2. Is het College bereid om de situatie in Valburg te bekeken en zo nodig aanvullende maatregelen 

te nemen om herhaling van het negeren van het eenrichtingsverbod te voorkomen? 

Gelieve de verantwoordelijk portefeuillehouder uit te nodigen, zodat deze in het vragenuur 
bovenstaande vragen kan beantwoorden. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
CDA-fractie,  Richard Beune 
 

Bijlage 2: 
 

Voorgedragen kandidaten vacatures raad 
 
Burgerleden 
GBO: Sanny Martijn-Vermeulen, Ilze Jansen 
BBO: Jos Lagerweij, Ton Meboer, Dia Vennis, Jan Navis 
D66: Sober Khowja, Arie van Noordwijk, Jurjen Jan Snikkenburg 
VVD: Cor Verhart, Ans Huisman, Eline van Staveren 
CU: Harry Bruggema, Annemien Haveman, Henriëtte Bos 
PvdA: Gabrièle Penning de Vries, Peter van Griensven, Hans Geurts, Gerard Romijn 
CDA: Johan Peters 
GrL: Leo Starink, Manon Wille, Carla van Kerkhof  
 
 
1x Voorzitter presidium, tevens 1

e
 plv raadsvz, tevens vz raadsspreekuur, tevens vz werkgeverscie 

griffie 
Hanny van Brakel (CU) 
 
6x Voorzitters voorronde, tevens lid presidium (en 2

e
 t/m 7

e
 plv raadsvoorzitter) 

Ard op de Weegh (BBO) 
Hans vd Moosdijk (D66) 
Jose Rouwenhorst (VVD) 
Mickel Langeveld (GrL) 
Jackie Versluis (CDA) 
Aad Noordermeer (CDA) 
Nelis van Binsbergen (GBO). (noot: presidiumvergaderingen zijn woensdag en hij geeft aan dan nooit te 
kunnen, hij is echter beschikbaar als en zodra presidium op andere dag vergaderd). 
 
2x Leden rekenkamerfunctie 
Richard Beune (CDA-raadslid) 
Sanny Martijn-Vermeulen (GBO-burgerlid) 
(noot: jos lagerweij heeft zich teruggetrokken) 
Hans Geurts. (PvdA burgerlid)(nagekomen melding binnengekomen op zaterdag 12 april) 
 
 
2x Leden Euregio-raad 
Ruud Mooij (VVD) 
Frank van der Linden (CDA) 
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(Hanny van Brakel; noot: zij geeft aan “alleen indien nodig”) 
(Ard heeft zich teruggetrokken, en aangemeld voor werkgeverscie) 
Ron van Hoeven heeft zich teruggetrokken) 
 
5x Leden auditcommissie 
Ineke Janssen (GBO) 
Ard op de Weegh (BBO) 
Ron van Hoeven (D66) 
Mickel Langeveld (GrL) 
Martijn Markus (CDA) 
 
4x Leden werkgeverscommissie griffie 
Henk Vreman (GBO) 
Hanno Krijgsman (GrL) 
Ingrid de Pagter (CDA) 
Ard op de Weegh (BBO) 
 
(niet voor benoeming, maar handig bij overzicht de leden)  
vaste voorrondegroep decentralisaties: 
GBO: Gera Koopmans (plv Nelis van Binsbergen) 
GrL: Leo Starink (plv Carla van Kerkhof) 
CDA: Dorien Kloosterman 
D66: Ron van Hoeven 
CU: Hanny van Brakel (plv Annemien Haveman) 

 

 

 

 
 
Bijlage 3: 
Motie 
 
Onderwerp: HdG / P&R garage 
 
De raad van de gemeente Overbetuwe in vergadering d.d. 15 april 2014 
 
Constaterende dat: 

• door marktontwikkelingen de bouw van woningen en kantoren bij station Eist de 
komende 10 jaar waarschijnlijk niet zal plaatsvinden en dat daaraan de grondexploitatie 
is aangepast; 

• Er na de verkiezingsuitslag van maart 2014 een duidelijke meerderheid is die heeft 
uitgesproken GEEN nieuw gemeentehuis te willen bouwen; 

• De bouw van een P&R garage waarschijnlijk niet noodzakelijk en/of wenselijk meer is; 

• De Afdeling bestuursrechtspraak van de Raad van State in haar uitspraak van 10 juli 
2013 het bestemmingsplan 'Eist Centraal, Infra, P & R en Huis der Gemeente' 
gedeeltelijk heeft vernietigd. 

• Het begrip betrouwbare overheid dient gerelateerd te zijn aan c.q. richting belangen van 
onze inwoners; 

• Het huidige college demissionair is maar conform eerder genomen besluiten doorgaat 
met uitvoeren van plannen; 
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Verzoekt het College: 
 

• In het licht van de gewijzigde omstandigheden/inzichten en gevoelens onder de burgers 
per direct alle werkzaamheden en voorbereidingen tbv bouw P&R garage en Huis der 
Gemeente te bevriezen; 

• Pas over zal gaan tot overleg met welke partij dan ook in voornoemde dossiers, en/of 
uitvoering geeft aan eerdere raadsbesluiten en/of naleving van contracten nadat daartoe 
door de raad in een vergadering na 15 april 2014 toestemming is verleend. En totdat 
moment zich onthoudt van elke handeling of uitlating die er tot zou kunnen leiden dat de 
gemeente gebonden wordt aan zaken die niet de steun van deze raad heeft. 

 
Ondertekening en naam; 
CDA-fractie  
D66-fractie 
 
 

Bijlage 4: 
 
 

MOTIE 1 
Onderwerp: voortgang werkzaamheden aan de zogenaamde slingertunnel 
De raad van de gemeente Overbetuwe in vergadering bijeen dd. 15 april 2014 
 
Overwegende / gelezen hebbende / constaterende dat: 
>  voorbereidende werkzaamheden plaatsvinden voor de ontwikkeling van de 
 slingertunnel voor gemotoriseerd verkeer in de Oude Aamsestraat en onder de 
 sporen Arnhem - Nijmegen /Tiel; 
> de aanleg van de slingertunnel maatschappelijk veel weerstand oproept; 
>  onduidelijk is of de slingertunnel de meest geschikte oplossing is voor de 
 verkeersbewegingen in de omgeving van het NS-station Eist; 
>  op dit moment onduidelijk is of kan worden volstaan met één rechte tunnel voor 
 alleen fietsers en voetgangers; 
>  de slingertunnel, door het schrappen van de planologische mogelijkheid voor het 
 bouwen van kantoren en het HdG in Eist Centraal, nergens meer omheen slingert 
 en derhalve geen enkele meerwaarde meer heeft, maar wel grotere 
 veiligheidsrisico's en hogere kosten met zich meebrengt; 
>  Het enkele feit dat de hoge kosten deels worden gedekt door subsidies van 
 andere overheden, de aanleg van de slingertunnel niet maatschappelijk 
 verantwoord maakt, 
 
wordt besloten en voor zover nodig aan het College opgedragen dat: 
 
alle voorbereidende werkzaamheden voor de slingertunnel slechts in overleg met de 
raad worden doorgezet. 
 
Ondertekening en naam: 
 
Ard op de Weegh, BBO 
 
 
 
 


